
安全生产用品展2022上海|帆布手套|个体防护装备企业

产品名称 安全生产用品展2022上海|帆布手套|个体防护装
备企业

公司名称 上海福贸展览服务有限公司

价格 .00/个

规格参数

公司地址 上海市-福贸展会大鹏zpexpo

联系电话 021-61200956 15821106898

产品详情

利用座板式单人吊具进行悬吊作业时，除工作绳外，必须配备生命绳；工作绳上的手控下降装置应使用
棒式、多板式、八字环式、卸扣式等下降器，禁止直接用工作绳进行下降作业；生命绳上必须设置自锁
器、安全短绳、安全带等防坠落装置；

作业过程中，作业人员应先系好安全带，再将自锁器按标记箭头向上安装在生命绳上，扣好保险，后上
座板装置，检查无误后方可作业；工作绳和生命绳分两个栓固点进行设置，严禁缠绕在一起，在墙角或
锐角接触部位必须采取保护衬垫。

In addition to the work rope, life rope must be equipped when using the seat-plate single-hand sling for suspending
operations; the hand-controlled descent device on the work rope should use bar type, multi-plate type, eight-shaped
ring type, shackle type and other descenders. It is forbidden to directly use the work rope for descending operations;
the life rope must be equipped with self-locking devices, safety ropes, safety belts and other anti-falling devices;

2. During the operation, the operator should first fasten the seat belt, and then install the self-locking device on the life
rope according to the marked arrow, buckle the insurance, and finally put on the seat plate device, and then work after
checking it correctly; 3. Work rope and The life rope is installed in two anchoring points. It is strictly forbidden to be
entangled together. Protective liners must be used at the corners or the contact parts of the acute angle.
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